
Carefully read the information on this manual before use.
For detailed connection and usage methods, refer to the instructions for the PS3™ system.

Technical Specifications 
  Talk time : Up to 8 hours  Standby time : Approximately 12.5 days or 300 hours
  Charging time : Approximately 3 hours  Operating range : Up to 33 feet (10 meters)
  Bluetooth version : Bluetooth 2.1 + EDR  Supported Bluetooth profiles : Bluetooth hands-free and headset profiles 

 Wireless Headset for the PLAYSTATION®3 system

Contents: • Wireless headset　• Charging cradle　• USB cable　• Replacement earpiece ring　• Instruction Manual

Precautions
- Stop using this product immediately if it causes discomfort or pain. 
- Do not expose the product to high temperatures, high humidity or direct sunlight.
- Do not allow the product to come into contact with liquids.
- Do not put heavy objects on the product.
- Do not throw or drop the product or subject it to strong physical shock.
- Do not place any rubber or vinyl materials on the product exterior for an extended period of time.
- Use a soft, dry cloth to clean the product. Do not use solvents or other chemicals. Do not wipe with a chemically-treated cleaning cloth.
- CHOKING HAZARD-Small parts. Not for children under 6 years.

Specifications
  Battery type : Lithium-ion polymer battery  Voltage : 3.7 VDC
  Capacity : 190 mAh  Operating temperature : 41° F – 95° F (5° C – 35° C)

About the Wireless Headset
  This guide includes basic instructions for setup and operation of the headset, the wireless headset is designed to be used with 

the PLAYSTATION®3 system. It will also work with most Bluetooth-enabled mobile phones and audio devices.
  Note: Before you use your headset for the first time, you must fully charge it and then register, "pair" it with the PS3™system.
There are four buttons on the wireless headset: • POWER button　• Volume + button　• Volume - button　•Mic muting button

■Charging the headset

   Follow the instructions below to charge the headset.
   1.Check that the PS3™ system is turned on.
   2.Insert the mini-B connector of the supplied USB cable into the charging cradle. Insert the other end of the cable into a USB 

connector on the PS3™ system.
   3.Place the wireless headset in the charging cradle. The mic muting indicator on the headset lights up and remains solid red for 

two seconds. It will then flash to indicate that the headset is charging. Charging is complete when the indicator stops flashing.

You can also charge the headset by connecting it directly to the PS3™ system, or any powered USB port such as a PC, using a USB cable.

Note: The headset will be fully charged in approximately three hours.

■Pairing the headset with the PS3™ system

   Notes:
   - To pair the devices using a USB cable, you will need to update your PS3™ system software to version 2.50. Additional features 

will be available on your headset when  you update the PS3™ system software to version 2.50 or a later version.
   - Additional features are only available if you pair your headset with the PS3™ system using a USB cable. The features are not 

available if you pair the devices using Bluetooth® discovery mode.
   - By pairing the devices using Bluetooth® discovery mode, you can use your headset in the same way as a standard Bluetooth® 

headset.
Pairing using a USB cable

   1.Check that the PS3™ system is turned on.
   2.Insert the mini-B connector of the supplied USB cable directly into the USB connector on your headset. Insert the other end of the 

cable into a USB connector on the PS3™ system. The power indicator on the headset lights up in solid green for two seconds to 
indicate that the headset and the PS3™ system have been paired.If pairing is not successful or times out, the power indicator will 
remain solid red for two seconds.

Pairing using Bluetooth discovery mode

   1.Press and hold down the power button on your headset until the power indicator flashes alternately in green and red, 
indicating that the headset is in Bluetooth discovery mode.

   2.In your PS3™ system’ s home menu, go to  (Settings) >  (Accessory Settings) > [Manage Bluetooth® Devices].
   3.Select [Yes] when asked “The Bluetooth® device has not been registered. Do you want to register it?”
   4.Select [Start Scanning]. The PS3™ system begins to scan for the headset, and a list of Bluetooth® devices within range of the 

system is displayed. 
   5.Select your headset. When prompted for a pass key, enter “0000” . Your headset is now paired with your PS3™ system.

■Pairing the headset with a mobile phone

   1.Press and hold down the power button on your headset until the power indicator flashes alternately in green and red, indicating 
that the headset is in Bluetooth discovery mode. 

   2.Turn on the Bluetooth feature on your mobile phone to enable it to scan for the headset. Refer to your mobile phone’ s user 
guide for more information

   3.Select your headset from the list of devices that is displayed. When prompted for a pass key, enter “0000” . Your headset is now 
paired with your mobile phone.

■Turning the headset on and off

 To turn on your headset:
    Press and hold down the power button for about three seconds. The power indicator will be lit in solid green to indicate that 

the headset is turned on.

 To turn off your headset:
    Press and hold down the power button for at least five seconds until the power indicator begins to flash in green to indicate 

that the headset is turning off.

■Wearing the headset 
   
   1.Gently push open the ear clip.
   2.While holding the ear clip open, slide it behind your ear. 
   3.Adjust the headset until it fits comfortably on your ear.

   3a. Ear clip shape is adjustable. Change the shape of the ear clip to maximize comfort.
Note: An extra earpiece ring is included in the package to provide you an option of choosing the one that is more comfortable.

Changing for use on your other ear 

   The headset comes ready to wear on the right ear but can be worn on either ear.

   To adjust for the left ear:
     1.  Gently pull the bottom of the ear clip off the hinge pin. 
     2.  Flip the clip over so that it is symmetrically opposite from its original position.
     3.  Hook the bottom of the clip onto the hinge pin.

■Basic operations

   Basic operations for the headset when connected to a PS3™ system are described below:

Action

Turn on the headset

Turn off the headset

Press and hold down the power button for about three seconds.

Press and hold down the power button for at least five seconds.

Mute the microphone Press the mic muting button.

Adjust the volume Press the volume + or volume - button. Each press will adjust the volume by one level.

Operation

Action

Turn on the headset

Turn off the headset

Press and hold down the power button for about three seconds.

Press and hold down the power button for at least five seconds.

Mute the microphone Press the mic muting button.

Adjust the volume Press the volume + or volume - button. Each press will adjust the volume by one level.

Operation

Press the power button for two seconds.Redial the last number

Briefly press the power button.
Reject a call

End a call or cancel an outgoing call

Press the power button for two seconds.

Briefly press the power button.

Transfer a call from headset to phone Press the power button for two seconds.

Transfer a call from phone to headset Press the power button for two seconds.

Answer a call

   Basic operations for the headset when connected to a mobile phones are described below:

Design and specifications are subject to change without notice.

  PLAYSTATION®3 專用無線耳機組

使用前請先仔細閱讀本封套上的資料。詳細的連線及使用方法，請參閱 PS3™主機的有關說明。

內容 : • 無線耳機組　• 充電座　• USB 連接線　• 備用耳機膠圈　• 使用說明書

使用前須知事項
- 如果您在使用本產品時感到不適或疼痛，請立即停止使用。 
- 請勿將本產品放在高溫、濕氣極重或受日光直射的地方。
- 請勿讓液體掉落至本產品。
- 請勿在本產品上放置重物。
- 請勿投擲、掉落本產品，且不可使其受到強烈的外力衝擊。
- 切勿在產品外殼上長時間放置任何橡膠或乙烯基物質。
- 請使用乾淨軟布擦拭。切勿使用溶劑或其他化學藥劑。切勿使用經化學處理的擦布擦拭。
- 本產品的細部零件可能容易誤吞，造成窒息的危險。不適合六歲以下的兒童使用

關於無線耳機組
  本使用指南包括如何設置及操作耳機組的基本說明。本無線耳機組專為於 PLAYSTATION®3 主機上使用而設計，亦可於大部份支援  

Bluetooth（藍芽）的行動電話及聲音裝置上使用。

注意：初次使用耳機組前，需先完全充電並將耳機組登錄及「配置」至 PS3™主機上。

無線耳機組上設有四個按鈕： • POWER（電源）按鈕　• 音量 + 按鈕　• 音量 - 按鈕　• 麥克風靜音按鈕

■替耳機組充電

   請遵循以下指示，替耳機組充電：

   1. 確認已開啟 PS3™主機的電源。

   2. 將 USB 連接線（隨附）的迷你 B 接頭插入充電座。另一端則插入 PS3™主機的 USB 連接埠。
   3. 將無線耳機組放入充電座。 

耳機組的麥克風靜音指示燈會持續亮紅燈兩秒，然後會閃燈以顯示耳機組正在充電。指示燈停止閃爍即代表充電完成。

您亦可使用 USB 連接線直接連接耳機組與 PS3™主機，或連接至電腦等可充電的 USB 埠。

注意：耳機組約需三小時完成充電。

■將耳機組配置至 PS3™主機

   注意：
   - 若要使用 USB 連接線配置裝置，需先將 PS3™的系統軟件更新至 2.50 版本。將 PS3™的系統軟件更新至 2.50 或以上版本後，即可替

耳機組追加額外機能。
   - 若要追加額外機能，需使用 USB 連接線將耳機組配置至 PS3™主機。若以 Bluetooth® （藍芽）發現模式配置裝置，則無法追加額外機能。
   - 若以 Bluetooth®  （藍芽）發現模式配置耳機組，耳機組的使用方法會與一般的 Bluetooth®（藍芽）耳機組相同。

Wireless Headset / 無線耳機組 / 무선 헤드셋무선 헤드셋
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使用 USB 連接線進行配置

   1. 確認已開啟 PS3™主機的電源。
   2. 將 USB 連接線（隨附）的迷你 B 插頭直接插入耳機組的 USB 連接埠。另一端則插入 PS3™主機的 USB 連接埠。 
     耳機組的電源指示燈會持續亮綠燈兩秒，顯示耳機組已配置至 PS3™主機。 若未能成功配置或操作逾時，電源指示燈會持續亮紅燈兩秒。

    POWER（電源）指示燈



技術規格
  通話時間 : 最長 8 小時 備用時間 : 約 12.5 天或 300 小時
  充電時間 : 約 3 小時 有效操作範圍 : 最遠 33 英尺（10米）

  Bluetooth（藍芽）規格 : Bluetooth 2.1 + EDR 支援 Bluetooth（藍芽）Profile : Bluetooth（藍芽）hands-free 及 headset profiles

規格
  電池類型 : 鋰高分子 電池電壓 : 3.7 VDC
  電池容量 : 190 mAh 操作溫度 : 41° F – 95° F (5° C – 35° C)
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POWER 표시등

음량 - 버튼

마이크 음소거 표시등
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음량 + 버튼

크레이들    

무선 헤드셋에 하여무선 헤드셋에 하여

   본 사용설명서에서는 헤드셋 사용에 한 기본적인 내용을 안내합니다. 본 무선 헤드셋은 PLAYSTATION®3용으로 제작되었습니다. 
Bluetooth에 응하는 부분의 휴 전화 및 오디오 기기에도 사용할 수 있습니다. 

   
   알아두기알아두기
   처음으로 사용하는 경우에는 완전히 충전하신 후 PS3™에 등록(페어링)해야 합니다.

무선 헤드셋에는 네 개의 버튼이 있습니다: •POWER 버튼•음량 + 버튼•음량 - 버튼•마이크 음소거 버튼

알아두기알아두기 : 헤드셋이 완전히 충전되기까지 약 세 시간 정도 걸립니다.

■PS3™와 헤드셋 페어링하기

   알아두기아두기
   -USB 케이블로 PS3™와 페어링하기 위해서는 PS3™의 시스템 소프트웨어를 버전 2.50로 업데이트해야 합니다. 2.50 혹은 이후 버전으로 

PS3™를 업데이트하면 헤드셋에 추가 기능이 탑재됩니다.
   -PS3™와 USB 케이블로 연결한 상태로 페어링하는 경우에만 기능이 추가됨을 주의해 주십시오. 헤드셋을 Bluetooth® 검색 모드로 페어링한 

경우에는 헤드셋에 추가 기능이 탑재되지 않습니다.

USB 케이블로 페어링하기케이블로 페어링하기

   1.PS3™ 본체가 켜져 있는지 확인합니다.
   2.동봉된 USB 케이블의 미니 B 커넥터를 헤드셋의 크레이들에 꽂습니다. USB 케이블의 다른쪽 커넥터는 PS3™에 연결해 주십시오. 
      헤드셋의 전원 표시등이 켜지고 약 2초간 초록색 불이 들어오면서 PS3™와 헤드셋이 페어링되었음이 표시됩니다. 페어링에 실패하거나  

제한 시간을 초과하면 헤드셋의 전원 표시등에 약 2초간 빨간색 불이 들어옵니다.

POWER 표시등

■헤드셋 전원 끄고 켜기헤드셋 전원 끄고 켜기

   헤드셋 전원 켜기:헤드셋 전원 켜기:
   전원 버튼을 누른 상태로 약 3초간 유지하면 전원 표시등에 초록색 불이 켜지면서 헤드셋의 전원이 켜집니다. 

   헤드셋 전원 끄기:헤드셋 전원 끄기:
   전원 버튼을 누른 상태로 약 5초간 유지하면 전원 표시등에 초록색 불이 깜빡이면서 헤드셋의 전원이 꺼집니다.

■헤드셋 착용하기헤드셋 착용하기 

   1.이어클립을 부드럽게 눌러서 벌립니다.
   2.이어클립을 벌려서 귀 뒤로 걸칩니다. 
   3.헤드셋이 귀에 편하게 맞도록 조정합니다.
      3a. 이어클립의 모양을 조정할 수 있습니다. 귀에 잘 맞도록 조정합니다.

   알아두기알아두기
   여분의 이어피스가 동봉되어 있어 더 편한 쪽을 골라 사용하실 수 있습니다.

재활용
리튬-이온 배터리는 재활용할 수 있습니다. 배터리를 분리한 후 재활용 분리수거함에 넣어 주십시오.

PlayStation Customer Service Hotline 客戶服務熱線：

Hong Kong 香港：852-2341-2356 (Mon to Sun : 9:00–20:00)
Singapore 新加坡：800-8523-663 (Mon to Sun : 9:00–20:00)
Taiwan 台灣：0809-079-888 (Mon to Sun : 9:00-20:00)

제품관련 문의사항
인포메이션 센터： 02-6677-7771 또는 080-723-7235
 (접수시간 9:00~18:00 토・일・공휴일 제외)
http://www.playstation.co.kr/info
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설명설명
헤드셋 켜기

헤드셋 끄기

POWER 버튼을 누른 채로 약 3초간 유지합니다.

POWER 버튼을 누른 채로 5초 이상 유지합니다.

마이크 음소거하기 마이크 음소거 버튼을 누릅니다.

음량 조정하기 음량 + 버튼 혹은 음량 – 버튼을 누릅니다. 누를 때마다 한 단계씩 조정됩니다.

조작조작

설명설명
헤드셋 켜기

헤드셋 끄기

POWER 버튼을 누른 채로 약 3초간 유지합니다.

POWER 버튼을 누른 채로 5초 이상 유지합니다.

마이크 음소거하기 마이크 음소거 버튼을 누릅니다. 

음량 조정하기 음량 + 버튼 혹은 음량 – 버튼을 누릅니다. 누를 때마다 한 단계씩 조정됩니다.

조작조작

POWER 버튼을 2초간 누릅니다.마지막 번호로 재다이얼하기

POWER 버튼을 짧게 누릅니다.

통화거절하기

통화 끊기 혹은 발신 취소하기

POWER 버튼을 2초간 누릅니다.

POWER 버튼을 짧게 누릅니다.

헤드셋에서 휴 폰으로 통화 넘기기 POWER 버튼을 2초간 누릅니다.

휴 폰에서 헤드셋으로 통화 넘기기 POWER 버튼을 2초간 누릅니다.

전화받기

   헤드셋을 휴 폰에 연결한 경우의 기본 조작을 설명합니다.

디자인 및 사양은 예고없이 변경될 수 있습니다.

기술적 사양기술적 사양
  지속 시간 : 8시간 이내 기 시간 : 약 12.5일 혹은 300시간
  충전 시간 : 약 3시간 사용 범위 : 10m 이내
  Bluetooth 버전 : Bluetooth 2.1 + EDR Bluetooth 지원 프로파일 : Bluetooth 핸즈프리 헤드셋 프로파일

주요 사양주요 사양
  배터리 유형 : 리튬-이온 폴리머 배터리 전압 : DC 3.7 V
  최  출력 : 190 mAh 허용 온도 : 5° C – 35° C

■기본 조작기본 조작

   헤드셋을 PS3™와 연결한 경우의 기본 조작을 설명합니다.

使用 Bluetooth（藍芽）發現模式進行配置

   1. 按住耳機組的電源按鈕，直至電源指示燈交替閃爍綠燈和紅燈，顯示耳機組已啟動 Bluetooth（藍芽）發現模式。 
   2. 進入 PS3™主機的主選單，選擇 （設定）> （設定周邊機器）> [ 管理 Bluetooth®（藍芽）裝置 ]。
   3. 畫面顯示「尚未登錄任何 Bluetooth®（藍芽）裝置。確定要登錄 Bluetooth®（藍芽）裝置嗎？」時，請選擇 [ 是 ]。
   4. 選擇 [ 開始掃描 ]。 

PS3™主機會開始搜尋耳機組，並顯示在掃描範圍內的 Bluetooth®（藍芽）裝置清單。 
   5. 選擇耳機組。畫面要求輸入通行鑰時，請輸入「0000」。 

耳機組現已配置至 PS3™主機。

■將耳機組配置至行動電話

   1. 按住耳機組的電源按鈕，直至電源指示燈交替閃爍綠燈和紅燈，顯示耳機組已啟動 Bluetooth（藍芽）發現模式。 
   2. 啟用行動電話的 Bluetooth （藍芽）機能，以掃描耳機組。詳情請參閱您使用的行動電話的用戶指南。
   3. 從畫面顯示的裝置清單中選擇耳機組。畫面要求輸入通行鑰時，請輸入「0000」。 耳機組現已配置至行動電話。

■啟動和關閉耳機組的電源

   啟動耳機組的電源：
   按住電源按鈕約三秒。電源指示燈會持續亮綠燈，顯示耳機組的電源已啟動。 

   關閉耳機組的電源：
   按住電源按鈕最少五秒，直至電源指示燈開始閃爍綠燈，顯示耳機組正在關閉電源。

■配戴耳機組 

   1. 輕輕撥開耳夾。
   2. 在撥開耳夾的同時，將耳夾滑進耳後。 
   3. 配合您的耳朵調整耳機組的位置。

3a. 可調整耳夾的形狀。調整耳夾的形狀可更舒適地配戴耳機組。

注意：本產品隨附額外的耳機膠圈，您可選擇較為舒適的來配戴。

在左耳配戴耳機組

   耳機組已預先調整至適合右耳配戴，但亦可在左耳配戴。

   調整至左耳配戴：
   1. 輕輕將耳夾的底部拉離鎖針。 
   2. 將耳夾調整至與原本剛好相反的位置。
   3. 將耳夾的底部固定在鎖針上。

■基本操作

   與 PS3™主機連接時，耳機組可執行的基本操作如下：

行動

啟動耳機組的電源

關閉耳機組的電源

按住電源按鈕約三秒。

按住電源按鈕最少五秒。

將麥克風靜音 按下麥克風靜音按鈕。

調整音量 按下音量 + 或音量 - 按鈕。每按一次音量會調整一級。

操作

行動

啟動耳機組的電源

關閉耳機組的電源

按住電源按鈕約三秒。

按住電源按鈕最少五秒。

將麥克風靜音 按下麥克風靜音按鈕。

調整音量 按下音量 + 或音量 - 按鈕。每按一次音量會調整一級。

操作

按住電源按鈕兩秒。重撥上一個號碼

輕按電源按鈕。

拒絕來電

結束通話或取消撥號

按住電源按鈕兩秒。

輕按電源按鈕。 

將通話由耳機組轉至行動電話 按住電源按鈕兩秒。

將通話由行動電話轉至耳機組 按住電源按鈕兩秒。

接聽來電

   與行動電話連接時，耳機組可執行的基本操作如下：

本公司保留在沒有事先通知情況下，變更設計或規格之權利。

根據　國家通訊傳播委員會低功率電波輻射性電機管理辦法規定：
   經型式認證合格之低功率射頻電機，非經許可，公司、商號或使用者均不得擅自變更頻率、加大功率或變更原設計之特性及功能。
   低功率射頻電機之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信；經發現有干擾現象時，應立即停用，並改善至無干擾時方得繼續使用。
   前項合法通信，指依電信法規定作業之無線電通信。
   低功率射頻電機須忍受合法通信或工業、科學及醫療用電波輻射性電機設備之干擾

제품을 사용하시기 전에 본 사용설명서의 정보를 잘 읽어 주십시오. 연결 및 사용법에 한 자세한 사항은 PS3™의 사용설명서를 참조해 주십시오.

주의주의

-사용중에 불쾌감이나 통증을 느꼈을 때는 즉시 제품의 사용을 중단해 주십시오. 
-고온다습하거나 직사광선이 닿는 장소에 두지 마십시오.
-액체에 젖지 않도록 주의해 주십시오.
-무거운 물건을 얹지 마십시오.
-떨어뜨리거나 던지는 등 강한 충격을 주지 마십시오.
-고무나 비닐 제품 등을 장시간 접촉시키지 마십시오.
-손질하실 때는 부드러운 마른 천을 사용해 주시고 솔벤트나 다른 화학물질을 사용하지 마십시오. 화학성 청소용 헝겊으로 닦지 마십시오.
-작은 부품을 삼키면 질식할 우려가 있습니다. 6세 이하 어린이의 손에 닿지 않는 곳에서 사용, 보관해 주십시오.
-리튬-이온 배터리가 새거나 흠집이 난 경우 사용하지 마십시오.

■헤드셋 충전하기헤드셋 충전하기

   헤드셋을 충전할 때는 아래의 지시에 따라 주십시오.

   1.PS3™ 본체가 켜져 있는지 확인합니다.
   2.동봉된 USB 케이블의 미니 B 커넥터를 크레이들에 꽂습니다. USB 케이블의 다른쪽 커넥터는 PS3™에 연결해 주십시오.
   3.무선 헤드셋을 크레이들에 올려놓아 주십시오. 

헤드셋의 마이크 음소거 표시등이 켜지고 2초간 빨간 불이 들어옵니다. 그 후 충전되는 동안 불빛이 깜빡입니다. 충전이 완료되면 
표시등이 깜빡이지 않게 됩니다.

USB 케이블로 PS3™와 헤드셋을 직접 연결하거나 PC와 같이 전원이 공급되는 USB 포트를 통해서도 충전할 수 있습니다.

휴 폰과 페어링하기휴 폰과 페어링하기

   1.전원 버튼을 누른 채 전원 표시등에 초록색 빨간색이 번갈아 깜빡거릴 때까지 유지하면 헤드셋이 Bluetooth 검색 모드로 전환됩니다.
   2.휴 폰의 Bluetooth 기능을 켜고 헤드셋을 검색합니다. 상세한 사항은 휴 폰의 사용설명서를 참조해 주십시오.
      표시된 기기들 중에서 헤드셋을 선택합니다. 패스키를 입력하라는 메시지가 표시되면 “0000”을 입력해 주십시오.

반 쪽 귀에 착용하기반 쪽 귀에 착용하기 

   헤드셋은 오른쪽에 착용하도록 되어 있지만 반 쪽 귀에도 착용할 수 있습니다.

   왼쪽 귀에 맞추어 착용하려면:
   1.이어클립과 헤드셋 본체가 연결된 핀 부분으로부터 이어클립을 주의하여 분리합니다. 
   2.이어클립을 원래 꽂혀있던 위치에서 반  방향이 되도록 뒤집습니다.
   3.이어클립의 연결부위를 헤드셋 본체와 연결하는 핀에 꽂습니다.

Bluetooth 검색 모드로 페어링하기검색 모드로 페어링하기

   1.전원 버튼을 누른 채 전원 표시등에 초록색 빨간색이 번갈아 깜빡거릴 때까지 유지하면 헤드셋이 Bluetooth 검색 모드로 전환됩니다. 
   2.PS3™ 홈 메뉴의  (설정) >  (주변기기 설정) > [Bluetooth® 기기 관리]를 선택합니다.
   3. “Bluetooth® 기기가 등록되어 있지 않습니다. Bluetooth® 기기를 등록하시겠습니까?”라는 메시지가 표시되면 [예]를 선택해 주십시오.
   4.[검색 시작]을 선택합니다.
         PS3™가 헤드셋을 검색하고, 검색 가능 범위 안에 있는 Bluetooth® 기기의 목록이 표시됩니다.
   5.헤드셋을 선택해 주십시오. 패스키를 입력하라는 메시지가 표시되면 “0000”을 입력해 주십시오. 
      헤드셋이 PS3™와 페어링되었습니다.
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